



Acta de la reunió ordinària de Junta de la F.A.V.T. realitzada a la seu, Plaça del Tint, 4 (Casal Cívic Ca N'Aurell), **03 de Desembre del 2019** comença la reunió a les 19:05 hores en primera convocatòria.

ASSISTENTS A LA REUNIÓ

Càrrec	Nom	Associació de veïns i veïnes	Assisteix	Excusat	Delegació de vot
Presidenta	Dolors Lledó	A P Torrent Les Carbonelles	Si		
Vicepresident	Joan Vila Roura	Can Boada del Pi	Si		
Secretari	Josep Ant. Sanchez	Sant Pere Nord	Si		
Tresorer	Miguel Hidalgo	Can Palet	Si		
Vocal Comunicació	Ramón Clariana	Poble Nou - Zona Esportiva	Si		
Vocal Relacions AA. VV.	Alfonso Echávez	Ca n'Anglada	No	No	
Vocal	Gregorio Ramírez	La Cogullada	Si		
Vocal	Jaume Alcañiz	Gibraltar - Lluís Companys	Si		
Suplent Jaume	M ^a Rosa Argüello	Gibraltar - Lluís Companys	Si		
	José Luís Charles	Font de l'Espardenyera	Si		
Convidat	Jaume Pavia	Representant PDSPT			

ORDRE DEL DIA

1. Aprovació de l'acta de Reunió de Junta ordinària del dia 19/11/2019 i vistiplau de l'acta resum

Es fa una petita esmena i l'acta queda aprovada sense més i es dona el vistiplau a l'acta resum.

2. Resposta de l'Ajuntament sobre el tema de l'amiant

Sobre la petició de la FAVT per saber quina és la situació actual de l'amiant a Terrassa, la resposta de l'Ajuntament ha estat que *"no hi ha normativa que habiliti a les administracions a requerir la seva retirada i que la regulació es centra en l'àmbit de protecció laboral"*.

Es presenta un document de la Moció sobre l'Amiant de la FAV de Sabadell, per la seva valoració i que permeti una reflexió sobre el tema.

S'acorda que a la propera reunió de Junta, es tornarà a debatre per arribar a conclusions.

3. Pressupostos i Consell de Districte. Article Malarrassa Desembre

El comunicat de Premsa de la FAVT sobre Pressupostos, que es va enviar als medis per fer difusió, va trigar en ser publicat per part de tots els medis.

A la reunió de Districte V, l'A. V. de Poble Nou - Zona Esportiva va presentar i repartir entre els assistents, un escrit sobre pressupostos, que va donar lloc a un bon debat sobre aquest tema. En resposta al debat, El regidor Isaac Albert va dir que el Pressupost ha de tenir un caràcter obert.

La informació oferta per l'Administració sobre Pressupostos, va ser digital i no va haver-hi documentació física (paper), la que hagués estat més adient per poder fer una valoració adequada.

Es proposa que el redactat de la "SOSI" serveixi d'exemple a les entitats veïnals, per reivindicar el mateix en altres reunions de districte.

Es recorda la posició de la FAVT sobre Pressupostos: manca de voluntat política i dèficit de participació.

Sembla que el Reglament de Participació Ciutadana sobre Pressupostos està redactat de manera que els canvis que es poden fer són mínims.

Es comenta que per motius de calendari de govern, no es va poder parlar al Districte IV de Pressupostos.

Seria important que la FAVT fes un seguiment dels Pressupostos per comprovar el compliment, tot i que cal personal especialitzat.

Per l'article de desembre al diari Malarrassa, es valora la possibilitat de prendre com a base el Comunicat de la FAVT i afegir la intervenció de diferents Associacions Veïnals en representació del seu districte, reflectint així totes les opinions del veïnat. Es proposa que sigui Malarrassa qui prengui contacte amb les associacions veïnals per fer les entrevistes.

Es concreta comunicar a Malarrassa si poden contactar ells mateixos amb les AA VV per fer l'article de desembre.

4. Reglament Intern MPD

Es revisen les aportacions dels documents sobre el Reglament del MPD.

Es manifesta que l'aportació de laioFlautes és diferent de les altres versions, i en el seu redactat es manifesta respecte a tothom com a persones individuals i no es crea polèmica.

Es considera que l'aportació d'un col·lectiu com la Federació que representa un volum gran de persones, hauria de tenir pes suficient per prendre decisions i fer canvis, pel que es considera important la seva aportació.

S'informa que el 12 de desembre hi haurà una Jornada monogràfica al C.C. de Montserrat Roig per exposar aquest tema.

La Junta FAVT recolza per unanimitat el document presentat per laioFlautes per a la redacció del Reglament de Règim Intern del MPD.

5. Comunicació i Coordinació Espai Drets / Comissió de Seguiment (actes i reenviaments)

S'exposen els errors en el funcionament i coordinació entre la FAVT i Espai Drets i la Comissió de Seguiment. En motiu de les circumstàncies actuals on hi ha hagut canvis de responsabilitat sobre la coordinació de les actes, s'han donat alguns malentesos que no han permès una gestió efectiva. També s'ha manifestat cert descontent en altres gestions del grup d'Espai Drets.

Es valora la situació actual i tenint en compte el volum de treball que porta l'administració de la FAVT, i donades les capacitats i competències dels membres d'Espai Drets i de la Comissió, es proposa que siguin aquests qui s'autogestionin i s'organitzin, passant a l'oficina la documentació.

Es concreta informar a Espai Drets i a la Comissió Ciutadana, que per la situació actual de feina administrativa i del propi personal administratiu de la FAVT, es demanarà al Grup de Treball d'Espai Drets i de la Comissió Ciutadana, que s'ha autogestionin i organitzin, en especial en la redacció de les actes.

6. Reunió amb la Regidora de Transparència Ona Martínez i la Directora de Serveis de Ciutadania i Qualitat Democràtica, Mercè Soler Campins

La Presidenta informa que la Regidora de Transparència Ona Martínez, ha fet una petició de reunió amb la FAVT. Aquesta reunió està prevista pel 19 de desembre al Raval.

També assistirà a la reunió la Directora de Serveis de Ciutadania i Qualitat Democràtica, Mercè Soler Campins.

A la propera reunió de Junta s'informarà sobre aquesta reunió amb la Regidora.

7. Situació personal de Ramón i assistència a Taules i Comissions

El vocal de comunicació, Ramón Clariana, informa que per la seva situació personal de salut, es veu amb la necessitat de renunciar a participar en les Comissions en general i en els Grups de Treball d'Espai Drets i Comissió Ciutadana. Tanmateix, ha decidit que l'any vinent, per les properes eleccions de Junta, no es presentarà per formar part d'aquesta.

D'altra banda, s'ofereix per ajudar en el que calgui tan a la Junta com en la part administrativa de la FAVT.

Cal decidir els canvis de titularitat i suplència de Ramón en les diferents Comissions i Grups de Treball.

8. Precs i Preguntes

Residències Públiques

S'informa que es farà una roda de premsa sobre la manifestació prevista pel 9 de desembre sobre residències públiques. S'explica el trajecte de la Manifestació que s'iniciarà a la Plaça de l'Aigua. Es repartiran octavetes per la seva difusió i es farà ús de la megafonia al barri de Sant Pere Nord. Es demana que es faci difusió a les entitats veïnals.

Taula de Residus

Es comunica que hi ha pendent la convocatòria de la Taula de Residus. Sembla que hi ha prevista una auditoria a ECOEQUIP al gener.

Consell Federal de la CONFAVC

S'informa del proper Consell Federal de la CONFAVC pel 14 de desembre.

Marea Blanca / PDSPT

S'informa que es convoca una roda de Premsa, l'11 de desembre, per informar a la població de les darreres accions que es volen realitzar, fent ús de la Llei de Transparència.

Sense més temes a tractar, es dóna la reunió per acabada a les 21.10 hores del dia 03/12/2019 i es redacta l'acta a partir de les anotacions preses durant la seva celebració.

Dolors Lledó Alcalà
Presidenta



Josep Antoni Sanchez de Haro
Secretari

